
 06-11-2023         19.30 uur  

  

 

1. Opening; 

 

Vaststellen notulist 

Afwezig: 

Voorzitter Johan 

 

Paulien Mulder 

Wytse Westrik  

2. Vaststellen agenda  

3.  Goedkeuren vorige notulen Goed gekeurd 

4. Mededelingen directie 

Piet Bakker 

Begroting 

 

Vanuit team 

Peter Zeldenrust sluit aan 19.45-20.15 

 

Pietbakkerschool: 

Bram heeft gesprek met de bestuurde van SO 

Fryslan gehad. Kunnen een uitruil allebei niet 

veroorloven. Een onafhankelijke partij van 

Noorderwijs gaat toch verkennen of er nog iets 

mogelijk is.  

Peter en Marjo hebben recent een gesprek 
gehad met Sjoerd van Noorderwijs. Directeuren 
zijn wel positief over een eventuele 
samenwerking.  
Sjoerd gaat binnen dit onderwerp onderzoek 
doen en in gesprek met verschillende partijen. 
Wat is er wel mogelijk? Hier komt uiteindelijk 
een concept rapport van met een advies. Vanuit 
daar wordt er een besluit genomen om door te 
gaan of definitief te stoppen met het proberen 
samenvoegen van de twee scholen.  
 
Begroting: 
Begroting wordt afgerond voor de kerstvakantie, 
goedkeuring.  
Formatie valt goed binnen de begroting, 
misschien is er in februari zelfs wel een kleine 
plus.  
 
Sinne heeft 11 leerlingen op locatie Wetterwille 
zitten, hier moet Sinne vergoeding voor gaan 
geven in verband met de financiën van 
Wetterwille, die dit geld nu moet missen.  
Er vindt op dit moment een oriëntatie plaats om 
te kijken hoe de directie verdeeld gaat worden 
over scholen van Sinne en Wetterwille. 
 
Vanuit team: 
Zieken: Kortdurend verzuim ligt laag, langdurig 
verzuim hoog.  
 
Medewerkerstevredenheidsonderzoek: 
Deze is inmiddels verstuurd naar iedere 
medewerker.  



Aan de hand van de uitslag van het onderzoek 
word er gekeken welke punten mogelijk nog 
kwalitatieve gegevens onder het personeel kan 
worden opgehaald.  

 

5. Schooljaarplan (instemming) Voor het schooljaarplan moet nog instemming 

gegeven worden. Peter stuurt het pdf bestand 

en oplegvel naar de MR. Er moet nog 

instemming met handtekening gegeven worden.  

De eerst komende vergadering komt dit punt als 

instemming op de agenda.  

 

6. Afspraak notulen MR KYK 

(website?) 

Notulen MR moeten op de website van Sinne 

komen te staan.  

Edwin vraagt aan Dewi of alle kykscholen dit 

doen. 

7. Format voorstellen MR + foto Iedereen schrijft een klein verhaal met foto over 

zichzelf, om de MR voor te stellen.  

Paulien plaatst dit op Social School. 

8. GMR vragen opstellen + Marjon 

uitnodigen 

Edwin nodigt Marjon uit voor de vergadering op 

dinsdag 10 december. Dit met als doel meer 

samenwerking en zicht te krijgen op de MR.  

Vragen zijn opgesteld.  

9. SocialSchool algemeen stukje Wordt vervolgt 

10. Ingekomen stukken Geen 

11. Vanuit GMR 

 

In de notulen van de GMR kwam een onderwerp 
IB naar voren.  
IB is overgezet naar de nieuwe functie 
‘kwaliteits-coördinator’ binnen het functieboek.  
 
De werkzaamheden blijven hetzelfde voor IB, 
maar door deze verschuiving verdient een IB’er 
op dit moment meer dan een orthopedagoog. 
Aangezien deze functies niet gelijkwaardig zijn, 
vinden er nog actief gesprekken plaats met de 
betrokkenen hoe dit op te lossen.  
 

12. Wvttk/rondvraag Aurecool: Vanuit een recent OPP gesprek is 
aangegeven dat de score van Aurecool erg laag 
uit kwam. Wanneer is er wel of niet een 
ontwikkelfase behaald en  
hoe kun je meer tot elkaar komen tijdens dit 
gesprek.  
Laat je ouders ook de lijst vinken om op deze 
manier samen het gesprek aan te kunnen gaan? 
Edwin en Els nemen het punt mee binnen de 
werkgroep en studiedag.  
 



13. Sluiting 

Volgende vergadering 10 december 

 

 

 


